
Protokół Nr XXX /2012 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 17 grudnia 2012r. 

 

XXX Sesja czwartej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła 

się 17 grudnia 2012r. w sali sesyjnej Urzędu Miasta przy ul. Rynek 1. Ogłoszenie o sesji 

stanowi załącznik nr 1.  

Ad. 1  

Otwarcie XXX Sesji Rady Powiatu 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1000, a zakończyły ok. godz. 1050 Obrady otworzyła  

i prowadziła Przewodnicząca Rady Powiatu Zofia Andrzejewska. 

Przewodnicząca przywitała wszystkich przybyłych na sesję. Na sesji obecni byli: 

- radni Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2), 

- Skarbnik Powiatu - Halina Bartkowska,  

- Sekretarz Powiatu – Ewa Kalisz- Górzkowska, 

- Radca Prawny – Maciej Sikorski, 

- Burmistrz Miasta – Józef Blank, 

- Wójt Gminy Kurzętnik – Wojciech Dereszewski, 

- kierownicy jednostek organizacyjnych powiatu, pracownicy Starostwa Powiatowego (lista w 

załączniku nr 3) 

- przedstawiciele mediów: Kuriera Iławskiego - Aleksandra Malinowska oraz Gazety 

Nowomiejskiej – Katarzyna Ochocka, 

Ad. 2  

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca stwierdziła, że aktualnie w sesji uczestniczy 15 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Nieobecni byli radni: Mirosław Galiński i Danuta Mazurkiewicz.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodnicząca zaproponowała, aby Sekretarzem obrad był p. Stanisław Czajka. 

Przewodnicząca zapytała czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Czajka wyraził zgodę.  
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Przewodnicząca zapytała, kto z radnych jest za przyjęciem kandydatury radnego na sekretarza 

obrad. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad, który radni otrzymali w materiałach sesyjnych 

(załącznik nr 4). Poinformowała, że w związku z tym, iż nie ma jeszcze wszystkich opinii 

związków zawodowych dotyczących uchwał oświatowych, konieczne jest zdjęcie uchwał z 

porządku sesji. Zmiany organizacyjne w oświacie wiążą się z kolei z budżetem na przyszły 

rok, zatem nie jest również możliwe uchwalenie budżetu na przyszły rok. Wobec powyższego 

proponuje się, aby uchwały z punktów od 8 do 12 zdjąć z porządku obrad i przenieść na 

następną sesję w dniu 27 grudnia. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem porządku obrad po zmianach. 

Głosowało 15 radnych. Wszyscy głosowali „za”. 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco:  

1. Otwarcie XXX Sesji Rady Powiatu. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Powołanie Sekretarza obrad. 
4. Przyjęcie porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Powiatu.   
6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 
7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037 oraz 
uchwał zmieniających: XVIII/158/2012 z dnia 25.01.2012r. , XX/171/2012 z dnia 
2.03.2012r., XXI/182/2012 z dnia 29.03.2012r., XXII/196/2012 z dnia 26.04.2011r., 
XXIII/208/2012 z dnia 31.05.2012r., XXIV/212/2012 z dnia 28.06.2012r., 
XXV/220/2012 z dnia 26.07.2012r., XXVI/233/2012 z dnia 21.08.2012r., 
XXVII/241/2012 z dnia 28.09.2012r., XXVIII/248/2012 z dnia 26.10.2012r., 
XXIX/252/2012 z dnia 29.1.2012r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 
XVI/131/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2012r. oraz uchwał 
zmieniających: XVIII/159/2012 z dnia 25.01.2012r., XX/172/2012 z dnia 2.03.2012r., 
XXI/183/2012 z dnia 29.03.2012r., XXII/197/2012 z dnia 26.04.2012r., 
XXIII/209/2012 z dnia 31.05.2012r., XXIV/213/2012 z dnia 28.06.2012r. 
XXV/221/2012 z dnia 26.07.2012r., XXVI/234/2012 z dnia 21.08.2012r., 
XXVII/242/2012 z dnia 28.09.2012r., XXVIII/249/2012 z dnia 26.10.2012r., 
XXIX/253/2012 z dnia 29.11.2012r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań powiatu, 
realizowanych ze środków PFRON w roku 2012.  
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11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 
nieruchomości zabudowanej będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego, położonej 
w miejscowości Czachówki, gmina Biskupiec. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
na terenie Powiatu Nowomiejskiego. 

13. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 
14. Sprawy różne. 
15. Zakończenie obrad XXX Sesji Rady Powiatu. 

 
Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z XXIX Sesji Rady Powiatu 

Przewodnicząca poinformowała, że sekretarzem obrad XXIX Sesji był radny Jan Czapliński. 

Przewodnicząca poprosiła radnego o zabranie głosu. 

Z sali obrad wyszedł radny Kazimierz Wiśniewski. 

Radny Czapliński poinformował, że zapoznał się z protokołem. Protokół w pełni odzwierciedla 

przebieg obrad. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu. 

Przewodnicząca zapytała, kto z radnych głosuje za przyjęciem protokołu nr XXIX/2012. 

Głosowało 14 radnych, wszyscy głosowali za przyjęciem protokołu. 

Radny Wiśniewski wrócił na salę obrad. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Sprawozdanie z prac Zarządu IV kadencji w okresie od 22 listopada do 11 grudnia 2012r. 

stanowi załącznik nr 5. W materiałach sesyjnych radni otrzymali protokoły z posiedzeń 

Zarządu w dniach 22 listopada (dwa posiedzenia) oraz 27 listopada 2012r.  

Przewodnicząca poprosiła p. Starostę o krótkie uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta poinformowała, że w okresie międzysesyjnym, poza pracami Zarządu, miały 

miejsce następujące wydarzenia: 

- odbyło się spotkanie z p. Bożeną Wrzeszcz – Zwadą /Dyrektor Departamentu 

Zarządzania Programami Rozwoju Regionalnego Urzędu Marszałkowskiego/ na temat 

wskaźnika związanego z realizacją inwestycji pn. Budowa Zespołu Szkół Zawodowych 

w Kurzętniku; chodzi o to, aby wskaźnik był egzekwowany nie w 2013r. jak zakładano, 

ale w 2014r. Wiąże się to też z realizacją projektu dotyczącego Technikum 

Informatycznego w Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim; 

uzyskanie wskaźnika w 2014r. jest bardziej realne, p. Dyrektor wyraziła zgodę na taką 

zmianę, 

- odbyło się wiele spotkań związanych z funkcjonowaniem Zespołu Szkół Rolniczych w 

Czachówkach m.in. posiedzenie rady pedagogicznej szkoły, spotkanie z nauczycielami i 
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rodzicami, Sesja Rady Gminy w Biskupcu, spotkania u Wójta Gminy Biskupiec; 

przeprowadzono także ankietę wśród uczniów klas III gimnazjum na temat 

zainteresowania kontynuacją nauki w Zespole Szkół Rolniczych z siedzibą w Bielicach; 

- z okazji Mikołajek odbył się bieg mikołajkowy; Starosta wspólnie z 

Wiceprzewodniczącym Rady Powiatu odwiedziła dzieci w Szpitalu Powiatowym oraz 

Domu Dziecka w Pacółtowie; tego dnia odbyła się również uroczystość nadania imienia 

Szkole Podstawowej nr 2 w Nowym Mieście oraz coroczne spotkanie szefów i 

księgowych jednostek organizacyjnych powiatu; 

- odbyła się inauguracja Uniwersytetu III wieku, 

- odbywały się konkursy powiatowe m.in. wiedzy o AIDS,       

- 11 grudnia odbyły się Sesja Rady Gminy w Kurzętniku oraz Sesja Rady Miasta; 

- 12 grudnia odbyło się posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku; Starosta 

podpisała także porozumienie z Wójtem Gminy Biskupiec w sprawie przeniesienia 

Zespołu Szkół Rolniczych do Bielic, 

- 14 grudnia miało miejsce spotkanie wigilijne Polskiego Związku Niewidomych; odbyło 

się także otwarcie przychodni „Nad Jesionką” w Lubawie, 

- odbyło się spotkanie z posłem Adamem Żylińskim, 

- 16 grudnia odbył się kiermasz świąteczny, 

Starosta poinformowała, że korzystając z okazji chciałaby w imieniu Rady złożyć gratulacje 

Komendantowi Powiatowemu Policji Mieczysławowi Wójcikowi, który otrzymał tytuł 

Warmińsko – Mazurskiego Kawalera Białej Wstążki. 

Komendant otrzymał list gratulacyjny i kwiaty. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do sprawozdania. Radni nie mieli pytań. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie wniosków.  

Radni nie zgłosili żadnych wniosków ani zapytań. 

Z sali obrad wyszedł Wójt Dereszewski. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XVI/130/2011 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nowomiejskiego na lata 2012-2037 oraz 

uchwał zmieniających: XVIII/158/2012 z dnia 25.01.2012r. , XX/171/2012 z dnia 
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2.03.2012r., XXI/182/2012 z dnia 29.03.2012r., XXII/196/2012 z dnia 26.04.2011r., 

XXIII/208/2012 z dnia 31.05.2012r., XXIV/212/2012 z dnia 28.06.2012r., XXV/220/2012 

z dnia 26.07.2012r., XXVI/233/2012 z dnia 21.08.2012r., XXVII/241/2012 z dnia 

28.09.2012r., XXVIII/248/2012 z dnia 26.10.2012r., XXIX/252/2012 z dnia 29.1.2012r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Poprosiła p. Skarbnik o krótkie omówienie 

uchwały. 

P. Skarbnik poinformowała, że zwiększają się dochody i wydatki powiatu, poziom deficytu 

pozostaje na tym samym poziomie. Budżet powiatu zwiększa się o ok. 110 tys. zł. Związane 

jest to z dotacjami m.in. z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska. Po zmianach poziom 

dochodów wyniesie 37.331.928 zł., wydatków – 39.830.885 zł. Ogólny wskaźnik zadłużenia 

wyniesie 44,77%, co stanowi kwotę 16.712.400 zł. Wskaźnik obsługi zadłużenia wyniesie 

8,17%.  Zmiany w WPF wiążą się też z inwestycjami, które zamierza realizować powiat: 

- przebudowa drogi powiatowej na odcinku od Nielbarka do skrzyżowania z drogą krajową 

w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych, współfinansowanego 

przez gminę Kurzętnik, 

- przebudowa drogi powiatowej Kurzętnik - Nielbark  - na to zadanie też ma być złożony 

wniosek do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych na kwotę 879.444 zł.; 

zadanie ma być współfinansowane przez gminę Kurzętnik (wkład powiatu i gminy 

wyniesie po 219.861 zł.) Zadanie rozpocznie się w tym roku. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania do uchwały.  

Radny Tomasz Szczepański zapytał czym kierował się Zarząd Powiatu wybierając do 

inwestycji drugą drogę w tej samej miejscowości. Dlaczego nie wybrano np.  drogi w gminie 

Grodziczno (radna Trzaskalska składała wnioski o remont dróg Świniarc – Zwiniarz) lub 

drogi w gminie Nowe Miasto – dalszy odcinek drogi do Radomna. 

Starosta wyjaśniła, że wspólnie z Dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych odwiedziła 

wszystkie samorządy gminne i rozmawiała na temat ewentualnego dofinansowania 

samorządu gminnego remontu drogi powiatowej na terenie gminy. Wójt Gminy Kurzętnik 

zaproponował tak wysokie dofinansowanie. Jeżeli chodzi o drogę Świniarc – Zwiniarz, ta 

droga też jest w planach do remontu. 

Radny Szczepański zapytał czy na drogę Świniarc – Zwiniarz też ma być złożony wniosek do 

„schetynówki”. 
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Starosta odpowiedziała, że wniosek nie będzie składany. Wójt Gminy Grodziczno 

zadeklarował, że będzie partycypował w kosztach remontu, ale w jakiej kwocie będzie znane 

dopiero po uchwaleniu budżetu przez gminę. 

Radny Szczepański powiedział, że sesja Rady Gminy już się odbyła.; czy znane są jakieś 

szczegóły? 

P. Kłosowski odpowiedział, że nie ma informacji na temat kwot. Na pewno zostaną pieniądze  

w naszym budżecie i około pół odcinka drogi od granicy z Powiatem Iławskim do końca 

Świniarca będzie wyremontowane. Jak długi będzie to odcinek, będzie zależało od wysokości 

dofinansowania jakie przekaże gmina Grodziczno. Jeżeli chodzi o „schetynówki”, w 

przyszłym roku będzie nabór na 2014r. Remont będzie wykonany z własnych środków 

powiatowych i dofinansowania gminy. 

Radny Szczepański zwrócił uwagę, że droga Świniarc -  Zwiniarz była wielokrotnie zgłaszana 

do remontu, ale nigdy nie była ujęta w wieloletnich planach inwestycyjnych.  

P. Kłosowski powiedział, że to że w ramach „schetynówki” remontowana jest droga w 

Nielbarku, wynika z prostego ekonomicznego wyliczenia – Wójt Gminy Kurzętnik 

zadeklarował największą kwotę dofinansowania. Gdyby nie to, powiat nie mógłby złożyć 

wniosku. Przy wkładzie powiatu w kwocie ok. 219 tys. zł., wyremontowany będzie odcinek 

drogi długości 2,3 km z chodnikiem, pod warunkiem, że wniosek przejdzie.  

Starosta dodała, że zmieniły się proporcje dofinansowania w ramach programu, dzięki czemu 

zostały środki, które można zainwestować w drugą inwestycję drogową w Nielbarku. 

Radny Szczepański powiedział, że w przypadku drogi Świniarc – Zwiniarz też była mowa o 

kwocie ok. 800 tys. zł. za remont całego odcinka drogi. 

P. Kłosowski odparł, że gminy nie stać na dofinansowanie. 

Radny Szczepański zapytał czy należy rozumieć, że gmina nie zadeklarowała wystarczająco 

dużego dofinansowania. 

P. Kłosowski odpowiedział, że tak. 

Radna Katarzyna Trzaskalska dodała, że z tego co jej wiadomo, na przyszły rok gmina 

zadeklaruje dofinansowanie nie mniejsze niż 100 tys. zł. 

Radny Szczepański przypomniał, że były też zapewnienia odnośnie remontu drogi Boleszyn – 

Leźno. 

Radna Trzaskalska odparła, że remont tej drogi jest cały czas w planie.  

P. Kłosowski poinformował, że w przyszłym roku odbędzie się przetarg i wykonane będą 

roboty za kwotę ok. 54 tys. zł. Inwestycja na drodze Boleszyn – Leźno ma być głównie 
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realizowana w 2014r. Na spotkaniu z Wójtem zwrócono się z prośbą o to, aby gmina 

dofinansowała także remont tej drogi. 

Radny Szczepański zapytał czy padły deklaracje odnośnie kwot. 

P. Kłosowski odparł, że nie, ponieważ dotyczy to budżetu na 2014r.       

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Za podjęciem uchwały nr 

XXX/261/2012 (załącznik nr 6) głosowało 14 radnych, jeden radny wstrzymał się od głosu.  

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale 

Nr XVI/131/2011 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2011r. 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Nowomiejskiego na 2012r. oraz uchwał 

zmieniających: XVIII/159/2012 z dnia 25.01.2012r., XX/172/2012 z dnia 2.03.2012r., 

XXI/183/2012 z dnia 29.03.2012r., XXII/197/2012 z dnia 26.04.2012r., XXIII/209/2012 z 

dnia 31.05.2012r., XXIV/213/2012 z dnia 28.06.2012r. XXV/221/2012 z dnia 26.07.2012r., 

XXVI/234/2012 z dnia 21.08.2012r., XXVII/242/2012 z dnia 28.09.2012r., 

XXVIII/249/2012 z dnia 26.10.2012r., XXIX/253/2012 z dnia 29.11.2012r. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Następnie zapytała czy ktoś ma pytania do 

uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/262/2012 (załącznik 

nr 7) podjęto jednogłośnie. 

 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia zmian do planu finansowego zadań 

powiatu, realizowanych ze środków PFRON w roku 2012 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały.  

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Urszula Łydzińska poinformowała, że 

chodzi o to, aby wykorzystać środki do maksimum. Pozostałe środki w wysokości 1.556 zł. 

będą wydatkowane do końca roku zgodnie z zapotrzebowaniem. 

Przewodnicząca zapytała czy ktoś ma pytania do uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/263/2012 (załącznik 

nr 8) podjęto jednogłośnie.  
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Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

nieruchomości zabudowanej będącej własnością Powiatu Nowomiejskiego, położonej w 

miejscowości Czachówki, gmina Biskupiec 

Przewodnicząca wyjaśniła, że chodzi o nieruchomość na której znajduje się Zespół Szkół 

Rolniczych w Czachówkach. W związku z tym, że podpisano porozumienie z Wójtem Gminy 

Biskupiec (wójt wyraził zgodę na przeniesienie szkoły do Bielic) możliwe jest podjęcie 

przedmiotowej uchwały. 

Starosta poinformowała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej zapisano kwotę ze 

sprzedaży 3,5 mln zł. Rzeczywisty koszt, oszacowany przez rzeczoznawcę, wynosi 1,8 mln. 

Chodzi o budynek szkoły, salę gimnastyczną, park.  

Radny Kazimierz Wiśniewski zapytał czy wobec tego, że uchwały oświatowe przełożono na 

następną sesję, również i tej uchwały nie należy odłożyć do następnej sesji? 

Starosta odparła, że chodzi jedynie o wyrażenie zgody na sprzedaż, nie ogłasza się jeszcze 

przetargu. 

Przewodnicząca dodała, że wiadomo jaka jest długa procedura; jak długo trwa sprzedaż 

szkoły przy ul. Grunwaldzkiej. Skoro jest porozumienie z Wójtem, nic nie stoi na 

przeszkodzie, aby podjąć uchwałę. Pozostaje tylko kwestia w jakiej formie będzie dalej 

funkcjonować szkoła. Dopóki w budynku trwa nauka, należy robić wszystko, aby do września 

2013r. sprawa przetargu rozstrzygnęła się. Przewodnicząca zaapelowała o poszukiwanie 

kupca dla obiektu. 

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Za uchwałą nr XXX/264/2012 

(załącznik nr 9) głosowało 12 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

Ad. 12 

 Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Nowomiejskiego 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. Zapytała czy ktoś ma 

pytania do uchwały. Radni nie zadali pytań.  

Przystąpiono do głosowania. Głosowało 15 radnych. Uchwałę nr XXX/265/2012 (załącznik 

nr 10) podjęto jednogłośnie. 
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Ad. 13 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych  

Wniosków i zapytań nie zgłoszono. 

Ad. 14 

 Sprawy różne 

Radny Marek Ząbkiewicz zapytał Burmistrza Miasta o inaugurację Uniwersytetu III wieku – 

czy nie było problemu z naborem do uniwersytetu, ilu słuchaczy liczy uniwersytet. 

Burmistrz Miasta Józef Blank poinformował, że inicjatywa ta spotkała się z życzliwym 

przyjęciem przez studentów. Zakładano, że będzie ich ok. 60, w tej chwili jest już prawie 80, 

a kolejne osoby są zainteresowaniem wstąpieniem. Zajęcia realizuje 13 grup tematycznych. 

Był to taki przysłowiowy „strzał w dziesiątkę”. Do uniwersytetu uczęszczają głównie 

mieszkańcy miasta, ale uniwersytet otwarty jest również na mieszkańców z całego powiatu. 

Starosta w imieniu własnym i p. Burmistrza zaprosiła wszystkich na spotkanie świąteczne w 

dniu 20 grudnia. 

P. Skarbnik poinformowała, że kolejna sesja jest zaraz po świętach. Jednostki cały czas 

składają zmiany do budżetu. W związku z tym nie będzie możliwe przekazanie radnym 

projektów uchwał budżetowych przed sesją. 

Przewodnicząca powiedziała, że każdy to rozumie i na pewno nikt nie będzie miał uwag. 

Poprosiła natomiast, aby przesłać radnym porozumienie z Wójtem Gminy Biskupiec.  

Następnie zapytała czy ktoś chce jeszcze zabrać głos. 

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 15 

 Zakończenie obrad XXX Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca zamknęła obrady XXX Sesji Rady 

Powiatu.    

 

Sekretarz obrad              Przewodnicząca Rady Powiatu 

Stanisław Czajka            Zofia Andrzejewska 

                

Protokół sporządziła:   

Anna Andrzejczak  


